

1. Mualliflar	<p>Saliyeva Ziroat Zokirovna, Ingliz tili va adabiyoti kafedrasи katta o'qituvchi Ibadova Nafisa Axmatilloyevna, Ingliz tili va adabiyoti kafedrasи katta o'qituvchi Soliyeva Zarina Botirovna, Ingliz tili va adabiyoti kafedrasи katta o'qituvchi Buranova Madina Uktamovna, Ingliz tili va adabiyoti kafedrasи katta o'qituvchi, PhD Buranova Lola Uktamovna, Ingliz tili va adabiyoti kafedrasи katta o'qituvchi Begbudiyeva Parvina Shoxruxovna, Ingliz tili va adabiyoti kafedrasи katta o'qituvchi Tagayeva Tamara Baxodirovna, Ingliz tili va adabiyoti kafedrasи katta o'qituvchi</p> <p>Салиева Зироат Зокировна, старший преподаватель кафедры английского языка и литературы Ибадова Нафиса Ахматиллаевна, старший преподаватель кафедры английского языка и литературы Солиева Зарина Ботировна, старший преподаватель кафедры английского языка и литературы Буранова Мадина Уктаомвна, старший преподаватель кафедры английского языка и литературы, PhD Буранова Лола Уктаомвна, старший преподаватель кафедры английского языка и литературы Бегбудиева Парвина Шохруховна, старший преподаватель кафедры английского языка и литературы Тагаева Тамара Баходировна, старший преподаватель кафедры английского языка и литературы</p> <p>Soliyeva Zarina Botirovna, Senior Lecturer of the Department of English Language and Literature Buranova Madina Uktamovna, Senior Lecturer of the Department of English Language and Literature, PhD Buranova Lola Uktamovna, Senior Lecturer of the Department of English Language and Literature Begbudiyeva Parvina Shokhrukhovna, Senior Lecturer of the Department of English Language and Literature Tagayeva Tamara Bakhodirovna, Senior Lecturer of the Department of English Language and Literature</p>
2. Darslik nomi:	O'qish va Yozuv Amaliyoti/ Reading and Writing Practice/ Практика Чтения и Письма
3. Darslik turi:	Darslik / Учебник / Manual
4. Annotatsiya	O'qish va Yozuv Amaliyoti – “O'qish va Yozuv Amaliyoti” (O'YoA1304) fanining o'quv dasturiga asoslanib, 60110900-Xorijiy til va adabiyoti (ingliz tili) ta'lrim yo'nalishi bo'yicha tahsil olayotgan talabalarga mo'ljallangan. Darslikning asosiy maqsadi talabalarni zamonaviy ta'lim texnologiyalari

	<p>asosida har tomonlama malakali kadr sifatida tayyorlash, ularda til ko‘nikmalari bilan bir qatorda, pedagogik mahoratni shakllantirish, 2 bosqich bakalavr talabalariga akademik bilimlar asosini berish hamda yozuv kompetensiyalari uchun zarur bo‘lgan bilim va ko‘nikmalarini egallashga va ulardan foydalanishga yordam beradi. Bu shaxsiy va professional hayotda kundalik ravishda qo‘llaniladigan zaruriy hayotiy ko‘nikma. “Bo‘lajak mutaxassis talabalarni keyingi ta’limga yoki ish joyida o‘sishga tayyorlash uchun o‘qituvchilar talabalarga yozish qibiliyatlarini yaxshilashga yordam berishlari, yozish qobiliyatiga ishonchlarini oshirishlari va muloqot va ifoda vositasi sifatida samarali yozish maqsadini qabul qilishlari kerak.</p> <p>Darslik 30 ta mavzuni o‘z ichiga olgan bo‘lib, ularning har biri nazariy va amaliy so‘rovlari, talabalarning tushunishini tekshiradigan savollar, mashq va vazifalarni o‘z ichiga oladi.</p>
Аннотация	<p>Практика Чтения и Письма – Учебник “Практика Чтения и Письма» (O‘YoA1304) разработан на основе учебной программы дисциплины и предназначен для студентов направления 60110900 – Иностранный язык и литература (английский язык). Основная цель учебника – подготовить всесторонне квалифицированных специалистов на основе современных образовательных технологий, сформировать у них педагогические навыки наряду с языковыми компетенциями, заложить академическую базу знаний для студентов бакалавриата 2-го курса, а также помочь им овладеть необходимыми знаниями и навыками письменной компетенции и применять их на практике. Это жизненно важный навык, используемый ежедневно в личной и профессиональной жизни.</p> <p>“Чтобы подготовить будущих специалистов к дальнейшему обучению или карьерному росту, преподаватели должны помогать студентам улучшать навыки письма, повышать их уверенность в письменной речи и прививать понимание письма как эффективного средства общения и самовыражения.”</p> <p>Учебник включает 30 тем, каждая из которых содержит теоретические и практические вопросы, задания и упражнения для проверки понимания материала.</p>
Abstract	<p>The manual “Reading and Writing Practice” (O‘YoA1304) is based on the curriculum of the subject and is designed for students majoring in 60110900 – Foreign Language and Literature (English). The primary goal of the manual is to prepare well-rounded professionals using modern educational technologies, develop pedagogical skills alongside language competencies, provide a foundational academic knowledge base for second course bachelor’s students, and equip them with the necessary knowledge and skills for writing proficiency, enabling practical application. This is an essential life skill used daily in personal and professional contexts.</p> <p>“To prepare future specialists for further education or career advancement, teachers should help students improve their writing abilities, boost their confidence in writing, and instill an appreciation for writing as an effective tool for communication and self-expression.”</p>

	The manual includes 30 topics, each covering theoretical and practical questions, exercises, and tasks to assess students' understanding.
--	---